



循道衛理楊震社會服務處
YANG MEMORIAL METHODIST SOCIAL SERVICE



社會福利署資助服務
Subsidised Services by
the Social Welfare Department

家愛童行
Project FamChild
幼稚園駐校社工服務
Social Work Services In Pre-primary Institutions

駐校時間: 星期二、五
上午8:30 至 下午5:00



註冊社工
黃迦蕾姑娘

學前單位社工服務

大家好！我是來自循道衛理楊震社會服務處的駐校社工黃姑娘，好高興能加入香港青年協會鄭堅固幼稚園的大家庭。

我們致力協助學生充分發展潛能，達致身心健康成長、建立和諧的人際關係，以及引導他們關心社會。此外，我們亦協助學生及家庭滿足個人、家庭、兒童發展及人際關係需要。歡迎家長一起合作，共同努力使學生能在愉快和健康的環境下成長。



學生服務



家長服務



教師服務



學校服務

服務資訊

歡迎到訪本機構網站
<https://yang.org.hk/> 或
駐校社工服務 facebook
專頁了解更多



駐校社工服務

學生服務

幼兒成長活動、個別輔導及訓練

家長服務

家庭支援及輔導、家長活動及諮詢、親職講座及工作坊等

歡迎與駐校社工聯絡，可致電學校 2385 2622約見，謝謝



循道衛理楊震社會服務處
YANG MEMORIAL METHODIST SOCIAL SERVICE



社會福利署資助服務
Subsidised Service by
the Social Welfare Department

家愛童行
Project FamChild
幼稚園駐校社工服務
Social Work Services in Pre-primary Institutions

Service Day: Every Tue, Fri
8:30am to 5:00pm

Social Work Service for Pre-primary Institutions



**Registered
Social Worker
Ms. Wong**

Hello~ This is Ms. Wong, coming from Yang Memorial Methodist Social Service. It is my pleasure to join KK Cheng Kindergarten. We provide school-based stationing service and a variety of service projects.

We aims to help students to develop their potentials to the fullest, achieve healthy personal growth, establish harmonious human relationships and elicit their concern for the community. Parents can approach School Social Workers for family, schooling, developmental adjustment and community service etc.



Service Information

For service information, please refers to our website <https://yang.org.hk/> or facebook page for most updated information.



School Social Work Service

Student Service	Developmental Activities/ Groups, Case Work Service
Parent Service	Family Support and Counselling Consultation Service, Parenting Workshop and Activities

For service information, please contact Social Worker on 2385. Thank you~